
Zasadanie Komisie životného prostredia a odpadového hospodárstva

9. 3. 2023, 18.00 v zasadačke na obecnom úrade

Prítomní:

Igor Meňhart, predseda komisie

Peter Polák,člen

LenkaBalážová, členka

ZuzanaTrstenská, členka

Peter Um, člen

p. StanislavaOrgoňová, referentka OCÚ

Neprítomný:

RadoslavJánoš,ospravedlnený

Hosť:

PavolDanihel

1. bod 

Predsedakomisie všetkých privítal a skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná.Predstavil program
zasadaniakomisie.

2. bod 

Členovia schválili program zasadaniakomisie.

3. bod 

Kontrola úloh: Všetky úlohy boli splnené.

Pracujesa na objednaní firmy na zber nebezpečnéhoodpadu.

Komunálny odpad: Bude sa prečipovávaťcelá obec; FCC uzavrelo zmluvu s novou firmou. Treba
informovať občanov (leták, rozhlas,webová stránka, aplikácia).

4. bod 

VZNo psoch: Prišli tri pripomienky od Viktora Klika, manželov Vargovcova Miriam Turzovej. Komisia
prebrala jednotlivé návrhy.

"Komisia životného prostredia a odpadového hospodárstva schval'ujenávrh VZNo psoch a odporúča
OZ, aby toto VZNprijalo,"



Za:5

Proti: O

Zdržal sa: O

S.bod

Vytriedenosť odpadov nám stúpla, triedenie prináša výsledky, môžeme požiadať o príspevok
z Envirofondu.

6. bod 

Predsedainformoval o stretnutí o ČOV.

7. bod 

Pneumatiky - pán Peter Bartalský má podpísanú zmluvu s obcou na dobu neurčitú, má prenajatý
pozemok (parcela č. 767/54) od obce na skladovanie pneumatík, dňa 10.3.2023 má prísť pán
Bartalský na obecný úrad.

Preukazovaniesa občianskym - mnohí ľudia sa odmietajú preukazovaťpri vývoze odpadu na ZO.

8. bod a 10. bod

Stretnutie s občanmi, je potrebné ich informovať o zmenách pri vývoze smetí a separovaní.
Informovanie o tomto stretnutí: Polák,Um (na FB na Fóre)

PaniOrgoňová informovala, že priniesli z firmy CMTďalších 50 vedierok na olej, lebo sa všetky rozdali.
Ľudia majú záujem.

9. bod 

Osadenie tabuliek na miesta, kde sa najčastejšietvoria skládky,poľovnlci a rybári majú vytipované
miesta. Budeme osadzovaťfotopasce.

11. bod 

Oprava hrádze.

Máme 670 očipovaných nádob.

Fotovoltaika - plán je hotový, dnes tam pán Polákso starostom boli, aby si na ZO pozreli priestor. Je
potrebné nájsť peniazev rozpočte a urobiť projekt.

Za Grujbárom sú stromy v zlom stave, Povodie (p. Macek) ich má prísť zrezať.

11.3. - brigáda rybárov

Obecná brigáda - súčinnosť obce (viečka).

"Pán Polák bol poverený zorganizovaním stretnutia s občanmi na začiatku apríla."

Za:4

Proti: O

Zdržal sa: 1 (pán Polák)



Diskusia: Peter Um sa pýtal na zriadenie priestupkovej komisie. Toto je výlučne v kompetencii starostu
obce, ale ak nestíha všetko sám, má možnosť vytvoriť priestupkovú komisiu.

Nové smetné koše na separovaný odpad na cintoríne: 3x1100 I kontajnery na sklo, plast a bioodpad

"Na cintorín je potrebné objednať tri 1100 I kontajnery na sklo, plast a bioodpad, aby sme aj na
cintoríne zvýšili mieru vy triedenia a predišli tvoreniu zmesového komunálneho odpadu."

Za.S

Proti:O

Zdržal sa: O

Pán Um informovalo prehlbovaní rybníka. Treba zosúladiť zverejnenú otváraciu dobu ZD
s prevádzkovým poriadkom. Bude treba uvažovať o vybudovaní kotercov na umiestnenie tulavých
psov a zakúpenie čítačky čipov.


